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Статья посвящена исследованию проблемных аспектов в регулировании минимального возраста субъекта админи-

стративной ответственности. Проводится анализ соответствующих положений КоАП РФ, а также иных нормативных 

правовых актов ювенальной направленности. Рассматривается опыт регулирования минимальных возрастных порогов 

в уголовно-правовой отрасли и его значение для административно-деликтного законодательства. Исследуются дефекты 

правового регулирования, препятствующие дифференцированной оценке возрастных особенностей различных групп 

несовершеннолетних правонарушителей.
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The article is devoted to the study of problematic aspects in the regulation of the minimum subject age of the administrative 

and tort liability. The analysis of the relevant provisions of the Administrative Code of the Russian Federation, as well as the other 

normative legal acts of juvenile orientation is carried out. The experience of regulating minimum age-limits in the criminal law 

industry and its significance for administrative and tort legislation is considered. The defects of legal regulation that prevent a dif-

ferentiated assessment of the age characteristics of various groups of juvenile offenders are investigated.
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